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Afslutning af sag vedr. Ulbjerg Svømmebad.

Efter møde med kulturdirektør Lars Stentoft og sekretariatschef Ole Brandt Pedersen gik 
arbejdsgruppen bag Ulbjerg Svømmebad i tænkeboks.

Svømmebadets overlevelse eller nedlæggelse kom til høring blandt byens borger i form af opslag 
ved købmanden samt opslag på facebook. Der var stor opbakning til bassinets overlevelse, og der er 
nu fundet folk til både bestyrelse og arbejdsgruppe, og alle er klar til at gå i arbejdstøjet efter 
sommerferien for opstart af den ejende institution.

Det er besluttet, at man vil forsøge at finde penge via private sponsorer og diverse fonde. Man vil 
altså ikke søge kommunale midler til projektet. Der er dog nogle spørgsmål, som ønskes besvaret 
inden projektet sættes i gang:

 Kan området/arealet, hvor svømmebadet ligger nu, overtages fra kommunen?

 På møde den 5. maj 2011 besluttede daværende Kulturudvalg at give afslag på overdækning, 
men bevilgede 40.000 kr. til renovering af bassinet. Dette tilskud kan forhåbentlig udbetales 
nu, og så kan sagen endelig afsluttes?

 Hvis de nødvendige midler ikke kan skaffes, og badet på den baggrund må nedlægges, går 
vi ud fra, at kommunen til den tid vil reetablere området, som udvalget tidligere har 
besluttet.

Denne løsning må da være til kommunens fordel. Kommunen sparer 128.000 kr. til nedlæggelse af 
badet, og sagen kan langt om længe afsluttes.

Med venlig hilsen

På bestyrelsen og arbejdsgruppens vegne

Lone Trærup Skytte – Finn Christensen – Lisa Gloggenghieser – Per Klausen – Heidi Nielsen - 
Ulrik Pilemand – Per Birk Laursen – Villy Sørensen


